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     02.2023מן המðיין   לא  פרוטוקול ישיבת מליאה 

     12:45שעה:      11.02.2023מיום:   
  

  : משתתפים
 ראש המועצה  –מאמון שיח' אחמד   - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה   –יוסף ג'רג'ורה   - 2
  חבר המועצה  – ðדאל אדריס  - 3
  סגן ראש  המועצה   –  זיאד מוחסן  - 4
 חבר  המועצה   – מחמוד מריסאת    - 5
 סגן ראש המועצה    –סוהיל קסום   - 6
 חבר המועצה    –ðאדר תיים  - 7
 חבר   –ראמי מארון   - 8
 חבר   – יוסף עותמאן  - 9

   חבר  –יוסף יעקב   -10
  

  :ðעדרים
  עבדאללה מואסי  - 2 אליאס פרעוðי - 1

  
, אמיר חביב  עימאד גזאוי  עו"ד    –גזבר המועצה, מבקר פðים    - באסם עואד    :השתתפו  

  עוזרת ראש המועצה .  –מזכיר המועצה , רו"ח לואי אעלימי  , גב' רðא ח'ורי   –
  

  .    :4512ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 
  

  ðושאים : 
בסך   - 1 הפðים  ממשרד  תב"ר  ברישוי    339,649.48אישור  הרפורמה  עבור   ₪

 עסקים . 
של  - 2 מסך  טפחות  מזרחי  בבðק  האשראי  מסגרת  להגדלת  המליאה  אישור 

 מליון ₪ בðוסף לשעבוד ההכðסות .   ₪1 ל סך של  550,000
  

  ראש המועצה מבקש להוסיף ðושא לסדר : 
  

מטעם   כדירקטורית  אחמד  חאג  ðדין  גב'  של  כהוðתה  להארכת  המליאה  אישור 
  המועצה בתאגיד המים והביוב סובב שפרעם . 

  
  אושרה פה אחדההוספה 

  ראש המועצה : 
במשך כעשר שðים אðחðו עובדים על תוכðיות המתאר של היישוב , כמו שאתם  

  תוכðיות אחת להסדרה והשðייה להרחבה .   2יודעים ישðה 
אחרוðים   ðספחים  בשלבי  וðמצאת  אושרה   , סיום  בשלבי  ðמצאת  ההסדרה  תוכðית 

, ðשאר ðספח קטן ומאמין    100ובמסגרתה הצלחðו לפתור יותר מ   בעיות לתושבים 
  . על התוכðית  . היו הרבה התðגדויות ועבדðו קשה  שעד סוף החודש תאושר סופית 

על ידי המו  95%יותר מ   ðדחו  , לא  ðדחו  ידי מאמון שיח  מההתðגדויות  על  עצה או 
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, זה אומר שרב ההתðגדויות לא  אחמד אלא על ידי הוועדה המחוזית ומðהל התכðון  
  היו מבוססות וזה אומר שהמועצה והמתכðן עבדו בצורה מצויðת .

חישובים   לערוך  מהמתכðן  ביקשðו  ואðחðו  תקלות  מספר  היו   , ההפרשות  בעðיין 
  . מדויקים  

ההפרשות   מספר  בעðיין  חישובים    היו  לערוך  מהמתכðן  ביקשðו  אðחðו   , תקלות 
יוסף   עם  יחד  אישי  באופן  ואðי  ההפרשה  אחוז  את  חלקה  כל  על  ולציין  מדוייקים 

  גרגורה וגב רðא חורי בדקðו אותו אישית . 
  189דוðם בכ    1850התðגדויות , הרחבה של כ    27בהרחבה בפרסום השðי היו בסך הכל  

יש    , ðית  8חלקה  ,  חלקות שלא היה  מכל מיðי סיבות  להפרשות שוות  ן להגיע בהן 
חלקות בבעלות רמ"י ויש חלקה שהצורה שלה לא מאפשרת הפרשות שוות    4מתוכן  

  15.01.2023התðגדויות והתוכðית אושרה ביום    27וכו' . בעðיין תוכðית ההרחבה היו  
  פה אחד בכפוף לכמה תיקוðים . 

תוðאים והודעות לתקשורת לאחר  השאלה שðשאלת למה לא עשיðו חגיגות ומסיבת עי
החלקות שלא היה ðיתן להגיע להפרשות שוות ,   8ההחלטה ? כי התבררר לðו שמתוך 

בה    781החלקה היחידה של סאמר תיים שכתוצאה מהמיקום שלה בצמוד לכביש  
וזה לא ðיתן לעשות    781מטר מכביש    %22 ושם יש קו בðיין של    57היתה הפרשה של כ  
במועצה   . כלום  בחלקה    בו  לשעות  שם  שקיים  המים  מעביר  בשל  הוחלט  הארצית 

שצ"פ , אðחðו רציðו להחזיר את הייעוד שם לחקלאי ואם זה היה ðיתן הייðו מגיעים  
  הפרשות ..  13%להפרשות בחלקה של מר סאמר תיים לכ 

  אðי ישבתי עם חברðו סאמר תיים יחד עם יוסף חביב וכרם אדריס ודיברðו .  
ל    40מ    781אם לא הייðו מצליחיםן להוריד את קו הבðיין של כביש   מטר    20מטר 

  היתה החלקה של סאמר תיים ðאכלת וðבלעת כולה בכביש . 
לתוכðית בðיגוד לעמדת  החליטו להכðיס סעיף איחוד וחלוקה    15.1.23בהחלטה מיום  

  דוðם .  10ל  המועצה , בתוכðית הכללית אðחðו דיברðו על איחוד וחלוקה לחלקות מע
ההחלטה היא לא טובה , אðחðו הלכðו על תוכðית ללא איחוד וחלוקה על מðת להתגבר  

דוðם    600-700על בעיית האיחוד וחלוקה , במתחם שקבעו מתייחסים למתחם של כ  
  שזה לא הגיוðי . 

אðי יושב ראש ועדת התðגדויות בוועדה בגבעות אלוðים ובשפרעם יש תוכðית איחוד  
  שðים אðחðו דðים בה !   5דוðם וכבר    50של כ   וחלוקה בשטח 

הועדה החליטה לחצות את הכפר לשðי מתחמים וקבעו מתחם צפוðי ומתחם דרומי ,  
המתחם הצפוðי קבעו שתהיה איחוד וחלוקה . בðוסף התיקוðים שדרשו אלה תיקוðים  

  שðיתן לערוך תוך מספר ימים .  
  , הוגן  לא  דבר  זה  וחלוקה  האיחוד  ..  לעðיין  לפרט  מבלי  לשðיים  הכפר  את  מחלק 

ðלחם   השðי  והחצי  להיתרים  בקשות  להגיש  ðיתן  מהכפר  שחצי  אומרת  ההחלטה 
  בעצמו במסגרת איחוד וחלוקה . 

התðגדות , היחידה מתוכם שיש לךו בעייה מוצדקת    12כל המתחם הצפוðי יש בו כ  
ן דרך הגדלת  הוא מר סאמר תיים , היתה עוד חלקה במתחם הדרומי שמצאו לה פתרו 

כמו   פתרון  הצפוðי  במתחם  הזאת  לחלקה  מצאו  לא  למה   , והשבחה  בðייה  אחוזי 
  שמצאו לחלקה במתחם הדרומי ?! 

לכפר   מסוכðת  ההחלטה   , הðוכחית  במתקוðת  תעבור  הזאת  שהתוכðית  מצב  אין 
ד' על    11ומפלגת את הכפר לשðיים , ועל סמך זה הגשðו בקשה לדיון חוזר לפי סעיף  

  ספציפי .  הðושא הזה
ועבדðו קשה מאוד ,  ישיבות על התוכðיות    100מצב כזה לא ðאפשר , אðי ערכתי מעל  

  % מההתðגדויות ðדחו זה מצביע על משהו .   95ועובדה מעל  
  בשביל לתקוע את התוכðית וזה כבר מאחוריðו . הרבה התðגדויות היו פוליטיות  
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ההחלטה  את  לבטל  מðת  על  הכל  לעדות  חייבים  כיישוב  מתחם    כיום  בעðיין  הזאת 
איחוד וחלוקה בחלק הצפוðי , חייבים לשðות את ההחלטה אחרת הכפר יהיה מפולג  

  ובבעייה . 
אðי פðיתי למתðגדים במטרה שיסירו את ההתðגדויות שלהם , חלקם הסירו חלקית ,  
חלקם הסירו כלל והציפייה שהדיון יביא לתוצאה אחרת , המצב הðוכחי מחייב לשðות  

  ר על אחידות הכפר . החלטה ולשמו
על בקשה לדיון חוזר כðגד  חברי וועדה    2עברתי על חברי הוועדה , לא קל להחתים  

החלטת הוועדה עצמה , בסוף חתמו מר ראדי ðג'ם ראש המועצה המקומית בית גן ,  
מודה לו מאוד , ומר אלפסי שגם הוא ðתן הסכמתו ומאוד מעריכים זאת וגם מר מאזן  

  עאן גם חבר שלðו ותמך בעמדתðו . עדווי ראש מועצת טור
מצב   אין  תשתðה  לא  ההחלטה  שאם  אמרתי  ואðי   , לשðות  קל  שלא  הצעה  היתה 

  שהתוכðית תמשיך אלא תיגðז . 
קיימתי ישיבות עם היועץ המשפטי של הוועדה עד כדי שאמרתי לו שהצד הצפוðי זה  

  מוסלמים והצד הדרומי זה ðוצרים , ההחלטה שלכם לא תתקבל על הדעת .
על סמך כל זה , עברðו על ההתðגדויות ופðיðו למתðגדים על מðת שיסירו את התðגדותם  

  , רב ההתðגדויות לא מוצדקות מלבד ההתðגדות של סאמר תיים .  
חוות דעת    מר סאמר תיים  ערכðו  בðוסף  כך  לי שאין מצב שההחלטה תישאר  אמר 

  שמאית לחלקה הזאת על מðת לתמוך ולאמוד את הðזק וצירפðו לחומר שהגשðו . 
הייðו במחוז ולאחר דין ודברים איתם    07.02.23וביום    ð08.02.2023קבעה ישיבה ב  

לשבוע דהייðו    ראו שאðחðו עובדים על העðיין והחליטו לדחות לבקשתðו את הישיבה
  .   15.2.23ליום  

אðי   כיום   , להתðגדויות  המשðה  לועדת  מפורט  מכתב  ðכין  שאðחðו  דרישה  היתה 
  ומקווים שיקבלו את הבקשה .   7.2.23אופטימי יותר מיום 

  למשוך את ההתðגדות .  ðשארו מספר מתðגדים שלא הסכימו 
  

  ?  : מי הם ? תוכל להגיד לðו מי לא הסכימו למשוך ראמי מארון
  

: כן , משפחת ðשאשיבי , עדðאן ח'ליפה , יוסף  סלמאן סלמאן , יוסף  ראש המועצה  
  אסעד . 

  
  : שוב אðי שואל , האם היה תקדים כזה ?  ראמי מארון

  
: הבעיה בהסדרה , כתוצאה מההתðגדויות בהסדרה , הגדירו מתחם    ראש המועצה

דוðם , מתחם זה בעליו    30-40מול אולמי אלרשיד כמתחם איחוד וחלוקה מתחם של כ  
  לא יכולים לקבל היתרים שם בלי לעשות תוכðית איחוד וחלוקה . 

  
עיתוðאי  ראמי מארון שðקיים מסיבת  מציע  את המצב, אðי  בחומרה  רואה  ם  : אðי 

ולהסביר לכלל התושבים את המצב כדי שכולם ידעו על המצב , כי אחרת חס וחלילה  
  אם לא תאושר המצב יעשה בעיות . 

  
משפחת ðשאשיבי לא רק שלא הסירו את ההתðגדות , אללא גם אמגד  :    ראש המועצה 

עמודים לועדה ולמבקר המדיðה ומלכלכים על   16של    7.2.23וג'ודי שלחו מכתב ביום 
  עצה ועל יוסף ג'רג'ורה . ראש המו

  
פוðה לחברי המועצה ומבקש לקבל החלטה להתðגד לעðיין האיחוד  :    ראש המועצה

  והחלוקה . 
  הצבעה :  
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חברי המועצה מצביעים פה אחד כðגד ההחלטה לחלק את היישוב לשðיים ומתðגדים  
  לקביעת מתחם איחוד וחלוקה בצד הפðוי לכפר  

ובðוסף , חברי המליאה מצביעים פה אחד שככל שלא תתקבל החלטה אחרת בוועדה  
בעðיין ביטול האיחוד וחלוקה בחלק הצפוðי , המועצה מחליטה לבטל את התוכðית  

  . בכלל 
  

 החלטה : מאשרים פה אחד 
 

בתאגיד   - 1 כדירקטורית  אחמד  חאג  ðדין  גב'  כהוðת  להארכת  המליאה  אישור 
 המים והביוב סובב שפרעם לתקופה ðוספת . 

ראש המועצה : קיבלðו פðייה מהתאגיד ובו מצייðים שכהוðתה של גב' ðדין הסתיימה  
  ðתה כדירקטורית. , ולאור ðסיוðה ותרומתה הרבה , מבקשים להאריך את תקופת כהו

  
  החלטה : מאושר פה אחד 

  
בסך   - 2 הפðים  ממשרד  תב"ר  ברישוי    339,649.48אישור  הרפורמה  עבור   ₪

 עסקים . 
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
של  - 3 מסך  טפחות  מזרחי  בבðק  האשראי  מסגרת  להגדלת  המליאה  אישור 

 מליון ₪ בðוסף לשעבוד ההכðסות .   ₪1 ל סך של  550,000
  

  הצבעה : 
ראמי   -5יוסף עותמאן    -4זיאד מוחסן   -3יוסף ג'רג'ורה  -2מאמון אלשיח    -1: בעד 

  יוסף יעקב . -ð9דאל אדריס  - 8מחמוד מריסאת  -7סוהיל קסום  - 6מארון 
  

  ðאדר תיים .  -ð :1מðע 
  

  : אין   ðגד
  

  ההחלטה התקבלה ברב קולות
  
    

    13:35ראש המועצה הכריז  על ðעילת הישיבה בשעה 
  

  . רציתי לדבר בעðיין בעיות בתחבורה הציבורית:  ðאדר תיים
  

  .  ðתן סקירה בעðיין והאתגרים העומדים בפðי המועצה בעðיין זה:   אמיר חביב
  

  . אðי עם ההצעה של ראמי מארון בעðיין תקציב לספורט ולצעירים:  יוסף גרגורה
  
  

  רשם פרוטוקול :
 מזכיר המועצה   –אמיר חביב  

 

 


